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Szanowny Pan 

Jakub Kwaśny 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

Wskazuje, iż jako Radny otrzymuję wiele sygnałów od mieszkańców w sprawie: 

Pilnej interwencji w sprawie inwentaryzacji oświetlenia ulicznego w Tarnowie, a także 

pilnej wymiany słupa oświetleniowego na osiedlu Westerplatte zgodnie z korespondencją 

Rady Osiedla, (nr działki 66/37 obręb 152). Wymieniony słup ma przerdzewiałą podstawę, co 

grozi złamaniem a teren ten jest bardzo ruchliwym szlakiem zarówno pieszych jak i pojazdów 

samochodowych. 

          Z wyrazami szacunku, 

 

Maciej Aleksander 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 

 

 

 

 

 

 


